
Dansk Sportsskytte Forbund 
Referat årsmøde 2024 

Søndag den 25. februar 2024 
 
 
Agenda: 
 

1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsen aflægger beretning 
3. Udvalgsformændene aflægger beretning 

a. Ordensudvalg v. Kim Wiencken 
b. Udtagelsesudvalg v. Mads-Peter Bach 
c. IPSC-udvalg v. Mark Weisinger 
d. DSF-sektion v. Claus Madsen 

4. Kasserer fremlægger det reviderede regnskab 
5. Fastsættelse af kontingent, indmeldelsesgebyr, licensgebyr, m.v. 
6. Behandling af indkomne forslag 

a. Udtagelsesudvalgets indstilling til fremadrettet budget 
b. Delegationsledere til EM og VM 

7. Valg af bestyrelse 
a. Formand – kun på valg i ulige år 
b. Næstformand (Claus Madsen er på valg i 2024) 
c. Kasserer (Henrik Lerfeldt er på valg i 2024) 
d. Medlem – vælges for 2 år – en i lige / en i ulige år (Bo Stampe er på valg i 2024) 

8. Valg af suppleant til bestyrelsen 
a. Suppleant (Goran Radosavljevic er på valg i 2024) 

9. Valg til udvalg 
a. Ordensudvalg – kun valg i ulige år 
b. Udtagelsesudvalg 

Udvalgsformand (Mads Peter Bach er på valg i 2024) 
2 x pistol (Ole Mortensen & Dennis Martlev er på valg i 2024) 
Riffel – kun på valg i ulige år 
Shotgun – kun på valg i ulige år 

c. IPSC-udvalg 
kun på valg i ulige år 

10. Valg af revisor samt revisorsuppleant 
a. Revisor (Goran Radosavljevic er på valg i 2024) 
b. Revisorsuppleant (Finn Johansen er på valg i 2024) 

11. Eventuelt 
 
1. Valg af dirigent 
 
Bestyrelsen foreslog Henrik Lerfeldt, der blev valgt som dirigent uden modkandidater. 
 



Dirigenten konstaterede et fint fremmøde og bød alle deltagere velkommen. 
Dirigenten konstaterede herudover, at årsmødet var lovligt indkaldt, og at årsmødet var 
beslutningsdygtigt. Der var 33 delegerede tilmeldt inkl. bestyrelsesmedlemmerne. Der var dog kun 
dukket 29 op. Der var enkelte fuldmagter. 
 
Henrik Laursen, Dennis K. Jakobsen, Thomas Kirk og Søren T. Nielsen blev udpeget som 
stemmetællere. 
 
Som referent blev valgt Susanna Taha. 
 
2. Formanden aflægger beretning 
 
Formanden læste sin beretning op. Lidt af emnerne var: 

- Mediegruppen blev nævnt – tak til Dolff. 
- Samarbejde med DMI blev rost – tak til Claus Sjøholm. 
- Tak for samarbejdet med IPSC udvalget det forlangende år.  
- DSF får eget lægeteam v/Norah Thomasen – mere bliver meldt ud i løbet af året.  
- Våbenbekendtgørelsen… Sagen går kun meget langsomt frem i Justitsministeriet. Vi har 

ingen indikationer af noget negativt – så vi er positive. Claus Sjøholm spurgte ind til hvorfor 
der ikke sker mere / hurtigere. Han efterspurgte en tidslinje over den forgangne tid. 
Formanden redegjorde for det forgangne års hændelser, herunder kontakt til enkelte 
politikere. 

 
Formandens oplæste beretning blev derefter afsluttet med applaus fra forsamlingen. 
 
3. Udvalgsformændene aflægger beretninger 
 
3a. Ordensudvalget v. Kim Wiencken gav en kort beretning. Kun en enkelt mindre sag. 
 
3b. Udtagelsesudvalget v. Mads Peter Bach gav en kort beretning. EHC blev nævnt – og det gik 
fint. WS-rifle havde givet anledning til en del spørgsmål – heraf mest spørgsmål om hvor meget 
DSF ville give i tilskud til skytterne (hvilket for nærværende endnu ikke er besluttet). 
 
3c. IPSC-udvalget v. Mark Weisinger gav en kort beretning. Vi er nr. 25 i IPSC-ranking. 51 PM’er til 
DK er meget flot. 27 Level II HG-matches, 4 Level II MiniRifle, 4 Level III fordelt på hele landet. Der 
har været EHC i Grækenland og WS i Thailand. 2024-rulebooks blev alle opdateret pr. 1. januar 
2024. Et level I kursus og et level II kursus blev det til (RO-kurser).  
 
3d. DSF-sektion. Man valgte ikke at afgive nogen beretning. Der er separat møde straks efter 
årsmødet i DSF. 
 
4. Kasserer fremlægger det reviderede regnskab 
 
Henrik Lerfeldt gennemgik regnskabet for 2023, som udviser et positivt årsresultat på DKK 4.834. 
 



Det blev specielt bemærket at DSF Københavns gæld til DSF er afdraget med 100 % i februar 2024. 
 
Regnskabet var revideret af Finn Johansen i Goran’s fravær. Regnskabet blev vedtaget. 
 
5. Fastsættelse af kontingent, indmeldelsesgebyr, licensgebyr m.v. 
 
Udtagelsesudvalget tilkendegav i 2023 ønske om, at udvalget ift. EHC 2023 fik tildelt et 
stævnebudget på i alt DKK 75.000 – Udtagelsesudvalget tilkendegav endvidere ønsker der 
fremlægges separat under pkt. 6. 
 
Henrik Lerfeldt præsenterede herefter et forslag om uændret licensgebyr for A- og B-skytter (600 / 
400). Forslaget blev vedtaget. Indmeldelsesgebyr holdes stadig på 0, og licensgebyrer uændret på 
1.100 for Steel Challenge henholdsvist 1.450 for IPSC A-licens. 
 
Der fortsættes med at opkræve foreningskontingent med DKK 100,00 pr. år indtil videre, eller 
indtil DSF bliver optaget som hovedorganisation på våbenbekendtgørelsen.   
 
6. Behandling af to indkomne forslag fra Aalborg skyttekreds: 
 
Forslag 1: 
 
1. DSF stiller et budget på 75.000,- per år til rådighed for udtagelsesudvalget til at støtte deltagelse 
i EM og VM IPSC og Steel Challenge. Udvalget anvender budgettet til at dække trøjer, 
deltagermiddag og eventuel støtte til udvalgte deltagere.  
 
2. Hvis der i et år afholdes flere EM og VM, beslutter udvalget hvordan budgettet skal fordeles, dog 
med udgangspunkt i at der leveres 2 trøjer til alle deltagere.  
 
3. I år hvor der ikke afholdes et EM eller VM i IPSC eller Steel Challenge, bortfalder budgettet.  
 
4. Udvalget er ikke forpligtet til at bruge hele budgettet, f.eks. hvis der er meget få deltagere, eller 
hvis udvalget ikke mener der er en sportslig begrundelse for at tildele støtte til deltagere. 
 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 
 
Forslag 2: 
 
At udtagelsesudvalget gives mandat til at udnævne delegationsledere til at varetage det praktiske 
omkring deltagelse i EM og VM i IPSC og Steel Challenge 
 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget.  
 
 
 
 



7. Valg af bestyrelse  
 
7b. Næstformand 
Claus Madsen er på valg. Han genopstiller. Ingen andre kandidater. Genvalgt. 
 
7c. Kasserer 
Henrik Lerfeldt er på valg. Han genopstiller. Ingen andre kandidater. Genvalgt. 
 
7d. Bestyrelsesmedlem 
Bo Stampe Madsen er på valg. Han genopstiller. Ingen andre kandidater. Genvalgt. 
 
8. Valg af suppleant til bestyrelsen 
 
Goran Radosavljevic er på valg. Susanna Taha & Claus Sjøholm opstillede. Valg gav: Susanna Taha 
valgt med 14 stemmer mod Claus Sjøholm med 11 stemmer og 4 blanke stemmer. 
 
9. Valg til udvalg 
 
9b. Udtagelsesudvalg 
Formand Mads Peter Bach er på valg. Han genopstiller. Ingen andre kandidater. Genvalgt. 
 
Pistol:  
Ole Mortensen genopstiller. Dennis Martlev genopstiller ikke. 
Selcuk Kahraman stiller op. Kim Frederiksen stiller op. Valg gav 21 stemmer til Kim Frederiksen, 18 
stemmer til Ole Mortensen og 11 stemmer til Selcuk Kahraman. Ole og Kim er således valgt. 
 
10. Valg af revisor 
 
Revisor: Goran Radosavljevic genopstiller ikke. Susanna Taha har meldt sit kandidatur. Susanna 
Taha blev valgt uden modkandidater. 
 
Suppleant: Finn Johansen genopstiller. Lotte Sjøholm opstillede. Finn trak derefter sit kandidatur. 
Lotte Sjøholm er derfor enstemmigt valgt som suppleant. 
 
11. Eventuelt 
 
Henrik Laursen spurgte ind til afholdelse af Steel Challenge NM i 2024. Der har muligvis været en 
kommunikationsbrist imellem Henrik Laursen, bestyrelsen og IPSC-udvalget, idet ansvaret for 
afholdelse af NM i Steel Challenge kort efter Henriks forespørgsel tidligere på året overgik fra 
bestyrelsen til IPSC-udvalget.  
Både IPSC-udvalget og bestyrelsen tager kritikken til efterretning.  
 
Claus Sjøholm orienterede derefter om arrangementet og samarbejdet med DFIM. Det har taget 
tid, og mange møder – men stævnet bliver en realitet d. 15. marts. 2024 på Hanebjerg. 
 



Derefter blev der debatteret livligt om regler for civile henholdsvis forsvarets skydninger, 
rettigheder og udfordringer. Debatten endte med lidt tvivl om de udfordringer og regler der er 
indblandet. Claus Sjøholm & bestyrelsen vil lave en samlet oversigt og regler vi i DSF skal være 
opmærksom på ved afholdelse af stævner. 
 
--- 
 
Da dagsordenen var udtømt, afsluttede dirigenten årsmødet. 
 
 
København, den 25. februar 2024 
 
 
Henrik Lerfeldt 


